
Přechod 
Z rozhovoru Igora Arepjeva s Arkadijem Petrovem (kniha Sféra Venuše) 

Teď vidíme fyzické tělo, vidíme hmotu, můžeme diagnostikovat a vidět světlemodrý svit. 
Otec v předposledním textu řekl, že přistoupil ke sféře, podíval se na ní – a já jsem uviděl duhu, 
svit. Tehdy Otec udělal první krok. Udělali jsme tedy první krok? Ne, my jsme první krok 
neudělali. Všechno jsem popisoval správně. Vidím, že diagnostikuji fyzickou úroveň, vidím 
buňky, orgány, vidím světle modrý svit. Potom vidím dům, vidím stromy, vidím přírodu. Potom 
vidím, že člověk vykonává jakousi práci, chodí po domě. Udělali jsme tedy tři nebo čtyři kroky. 
Opět přicházíme k tomu, kde Otec říká, že jsme ušli zřejmě více než polovinu. Zůstává pátý, 
šestý a sedmý krok. Stojíme tam, kde Otec řekl: „Jestlipak vidíš sám sebe, nebo jestlipak 
poznáváš sám sebe v tomto člověku?“ Říkám: „Ano, jsem to já. Ale jsi Ty ve mně? Ty jsi ve 
všech lidech. Všichni lidé jsou v Tobě.“ A samozřejmě říká: „To jsi Ty. To je ten přechod.“ 


